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TENSES 
 

THE MOST IMPORTANT USE FOR EACH TENSE 

  

 

PRESENT 

 

 

 

1. PRESENT PERFECT 
 

1. Χρησιμοποιείται για μια πράξη που άρχισε στο παρελθόν και συνεχίζεται ή 

μόλις ολοκληρώθηκε στο παρόν. 

2. Χρησιμοποιείται για μια πράξη που έγινε στο παρελθόν αλλά δεν ξέρουμε το 

πότε έγινε. 

       

    Time expressions:  for, since, never, ever 

 

 

 

 

 

COMMENTS ON TENSES 

 

2. Η ΔΙΑΦΟΡΑ ΑΝΑΜΕΣΑ ΣΤΑ HAVE BEEN IN, HAVE BEEN TO  

ΚΑΙ HAVE GONE TO 

 

 

1) Το have been in χρησιμοποιείται για να μας δηλώσει ότι έχουμε ζήσει σε  

    κάποιο μέρος/χώρα κ.λ.π. 

 

      e.g. I have been in Pyrgos for 4 years already. I have also been in Athens and  

            Salonica. 

 

     2) Το have been to χρησιμοποιείται για να μας δηλώσει ότι έχουμε πάει κάπου  

         αλλά τώρα έχουμε επιστρέψει. Με άλλα λόγια δηλώνει ότι έχουμε επισκεφτεί  

         ένα μέρος. 

      

      e.g. Peter has been to Rome, Geneva, Moscow and Paris so far. 

 

     3) Το have gone to ωστόσο, μας δηλώνει ότι απλά έχουμε πάει κάπου και δεν  

         έχουμε επιστρέψει ακόμα. 

 

      e.g. – Where’s your mum, Andrea? 

             - Oh, she’s not here. She’s gone to the shops. (She has gone to the shops) 
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SPELLING  RULES ON SUFFIXES: -s, -ing, -ed 

 

 

-ed suffix  

 

1) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –e ,τότε απλά προσθέτουμε ένα –d  στο τέλος. 

 

e.g. bake → bak-e + -d → baked  

 

2) Όταν το ρήμα τελειώνει σε  –l ,τότε το –l διπλασιάζεται και στη συνέχεια 

προσθέτουμε την κατάληξη –ed . (British English only!) 

 

e.g. travel → trave-l + -ed → trave-l + l + -ed → travelled 

 

3) Όταν το ρήμα είναι μονοσύλλαβο τελειώνει σε σύμφωνο και πριν από το 

σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό σύμφωνο διπλασιάζεται και    

στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ed . 

 

e.g. stop → sto-p + -ed → sto-p + p + -ed → stopped 

 

4) Όταν το ρήμα είναι δισύλλαβο ή πολυσύλλαβο, τονίζεται στη λήγουσα, τελειώνει 

σε σύμφωνο και πριν από το σύμφωνο υπάρχει ένα μόνο φωνήεν, τότε το τελικό 

σύμφωνο διπλασιάζεται και στη συνέχεια προσθέτουμε την κατάληξη –ed . 

 

e.g. regret → regre-t + -ed → regre-t + t + -ed → regretted 

 

5) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –y  και πριν από το –y υπάρχει σύμφωνο, τότε το –y  

      αποβάλλεται και σε αυτό που μένει προσθέτουμε την κατάληξη –ied . 

 

      e.g. study → stud-y + -d → stud + -ied → studied 

 

6) Όταν το ρήμα τελειώνει σε –y  και πριν από το –y υπάρχει φωνήεν, τότε  

      προσθέτουμε απλά την κατάληξη –ed .  

 

      e.g. play → play + -ed → played 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


